


展会综述
Exhibition Profile

中国（北京）国际砂石与建筑固废处理技术装备展览会（简称CIAE）由北京海闻展览有限公司联合行业权威机构
共同打造，以推动绿色产业发展，促进经贸合作和技术交流为宗旨。近年来，以中国为代表的亚洲各国对建筑和基础
设施建设投入不断加大，全球经济发展对资源的依赖性不断增强，砂石作为建筑和基础设施建设的基础材料，需求量
与日俱增。曾经满山遍地的黄砂灰石如今已变成“金砂银石”。中国改革开放40年来，受国民经济快速发展影响和带
动，砂石行业呈现出前所未有的发展新态势，行业规模逐步扩大，生产技术水平不断提高，整体运行质量稳步提升。
特别是机制砂石产业的快速发展，使砂石的产业结构发生了重大变化，更带来了新的发展机遇和强有力的发展动力。
砂石作为重要的基础建设原材料之一，随着天然砂（河砂、山砂、海砂）资源持续开采，部分地区已枯竭，机制砂石
替代天然砂石已成为行业发展的必然，高效综合利用是大势所趋。砂石行业要紧随国家生态文明建设步伐，践行“绿
水青山就是金山银山”的发展理念，不断提升生产技术水平和创新力。回顾我国砂石行业发展历程和所取得的成就，
在当前市场情况下，行业运行到新的历史发展周期，同时砂石生产企业和设备供应商也将迎来新的发展机遇。

立足砂石行业发展需要，助力企业更好更快的拓展市场。北京海闻展览有限公司联合行业权威机构将于2021年5
月27日在北京共同举办“中国（北京）国际砂石与建筑固废处理技术装备展览会”，展会致力于为中外展商和采购商
之间搭建产品贸易、信息交流、品牌宣传的共享平台，打造专业化、规模化、国际化的砂石技术装备展览会。
CIAE2021将重装亮相北京，同期举办第七届中国（北京）国际矿业展览会，诚邀你参加，携手推动行业高质量发展！

China Aggregate& Construction Waste Disposal Expo (CIAE) is jointly created by Beijing Hiven Exhibition Co., Ltd. and 

the industry authority in order to promote the development of green industries, and promote economic& trade 

cooperation and technical exchanges. Asian countries represented by China are increasingly investing in construction 

and infrastructure in recent years. In addition, the dependence of global economic development on resources is 

increasing. Aggregate, as the basic material for construction and infrastructure, is increasing in demand. The yellow 

sand that once covered all over the mountains and plains has now become "golden sandstone". In the past 40 years of 

China's reform and opening up, influenced by the rapid development of the national economy, the aggregate industry 

has shown an unprecedented development trend. The scale of the industry has gradually expanded, the level of 

production technology has been continuously improved, and the overall operation quality has been steadily improved. 

In particular, the rapid development of the manufactured sand industry has brought about major changes in the 

industrial structure of aggregate, and has brought new development opportunities and strong development momentum. 

Aggregate is one of the important infrastructure materials. With the continuous exploitation of natural sand (river sand,

mountain sand, sea sand) resources, aggregate in some areas has been exhausted. The replacement of natural 

sandstone by manufactured sand has become an inevitable development of the industry. Efficient utilization is the 
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开采运输设备：爆破装置、凿岩设备、钻孔机、挖掘机、抓岩机、掘进机、矿用电铲、风镐、装载机、推土

机、铲运机、翻斗车、叉车、矿用自卸汽车等；

给料输送设备：振动给料机、叶轮式给料机、圆盘式给料机、往复式给料机、波动辊式给料机、筛分喂料机、

板式喂料机等，各种新型输送机和配套等；

破碎设备：移动破碎站、建筑垃圾破碎机、颚式破碎机、复合式破碎机、旋回式破碎机、圆锥式破碎机、冲击

式破碎机、反击式破碎机、辊式破碎机、锤式破碎机、破碎锤、碎石机、碎石生产线、新型破碎机等；

制砂生产线：制砂机、洗砂机、破碎机、振动筛、振动给料机及胶带传输设备等 ；

筛分粉磨设备：圆振动筛、直线振动筛、提升机、选粉机、磁选机、球磨机;

环保技术设备：除尘装置、通风设备、降噪设备、污水泥浆处理设备、固液分离设备等；

生态与综合利用：废弃矿山生态修复，尾矿处理，建筑固体废物处置再生利用技术与装备等；

配套及周边：焊条、齿板、边护板、衬板、耐磨件、齿轮、轴承、减震、减速机、输送带、棒磨机衬板、磨粉

机配件、动颚、偏心轴、机架等备件、圆锥破备件、破碎锤配件、过滤等；

▼ Mining and transportation equipment: blasting equipment, rock drilling equipment, drilling machine, excavator, 

grab loader, road-header, mining electric shovel, pneumatic pick, loader, bulldozer, carry-scraper, car tipper, 

forklift, mining dump truck etc.;

▼Feed conveying equipment: vibrating feeder, impeller feeder, disc feeder, reciprocating feeder, wave roller 

feeder, screening feeder, plate feeder, etc. and all new kinds of feeders and associated equipment etc ;

▼Crushing equipment: mobile crushing station, construction waste crusher, jaw crusher, composite crusher, 

rotary crusher, cone crusher, vertical shaft impact crusher, impact crusher, roller crusher, hammer type crusher, 

breaking hammer, crusher, crushed stone production line, new-type crusher etc.;

展览范围
Exhibition Scope
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general trend. The aggregate industry must follow the pace of national ecological civilization construction and 

practice the development concept of “Green mountains and clear water are equal to mountains of gold and silver”, 

and continuously improve the production technology level and innovation. Reviewing the development history and 

achievements of China's aggregate industry, the industry has ushered in a new development cycle, and production& 

equipment enterprises will face new market opportunities and challenges under new market environment.

Based on the needs of the development of the aggregate industry and in order to help companies expand the market 

better and faster, Beijing Hiven Exhibition Co., Ltd. and the industry authority will jointly hold the "China Aggregate& 

Construction Waste Disposal Expo" in Beijing on May 27, 2021. We are committed to building an interactive platform 

for product trade, information exchange, market dynamics and brand promotion for exhibitors and buyers at home 

and abroad, to create a professional, large-scale and internationalized aggregate technical equipment exhibition. 

CIAE2021 will make its new appearance in Beijing, and the 7th China International Mining Expo will be held in the 

same period. We invite you to participate and promote the high-quality development of the industry! We sincerely 

invite you to join us to create a new prosperous future and promote high-quality development of the aggregate 

industry!



部分知名企业

 Part of Well-known Enterprises 

▼Sand production line: sand making machine, sand washing machine, crusher, vibrating screen, vibrating feeder 

and tape conveying equipment etc;

▼Screening and grinding equipment: round vibrating screen, linear vibrating screen, hoist, powder concentrator, 

magnetic separator, ball mill etc;

▼Environmental protection technology equipment: dust removal device, ventilation equipment, noise reduction 

equipment, sewage& slurry treatment equipment, solid-liquid separation equipment etc.;

▼Ecology and comprehensive utilization: ecological restoration of abandoned mines, tailings treatment, 

construction solid waste disposal and utilization technology and equipment etc;

▼Supporting and correlative: welding rod, tooth plate, side guard plate, lining plate, wear parts, gears, bearings, 

reducer, shock absorption,conveyor belt, rod mill liner, mill accessories, moving jaws, eccentric shaft, rack and so 

on, spare parts of broken cone , broken hammer parts,  filtration etc.;
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Countries of Overseas Visitors/ Purchasers 

北美洲

欧洲

非洲

大洋洲

亚洲

公路交通 
轨道交通 

机场建设 

桥梁工程

水利工程

电力工程

城市建设 

            市政工程 

建筑材料

房产开发 

矿山 

港口码头

核电 
水泥 采石 

其他

Highway Traffic

Rail Transit

Airport Construction

Bridge Engineering

Water Conservancy Engineering

Urban Construction

Municipal Engineering

Building Materials

10.61%
10.42%

7.72%

8.23%

9.55%

  6.37%

  7.17%

6.14%

 4.3%

3.89%
2.33% 1.13%

 0.3%

7.66%

5.89%

 8.29%

Electric Power Engineering

Real Estate Development

Port Terminals

Nuclear Power

Cement Quarrying

Others

Mining

南美洲
智利
Chile
玻利维亚
Bolivia
委内瑞拉
Ecuador
厄瓜多尔
Ecuador
秘鲁
Peru

美国
USA
加拿大
Canada
巴拿马
Panama
古巴
Cuba

德国 英国 法国 俄罗斯 
波兰 乌克兰 葡萄牙 

意大利 西班牙

Germany England French Russia 
Poland Ukraine Portugal 

Italy Spain

南非 喀麦隆 赞比亚 津巴布韦 
马达加斯加 埃及

South Africa  
Cameroon Zambia
Zimbabwe 
Madagascar Egypt

South Korea
Japan
Mongolia
Malaysia
Myanmar
Cambodia
Vietnam
Laos
Pakistan
India
Turkey
Kazakhstan 
Indonesia
Philippines

澳大利亚
Australia
新西兰
New Zealand
斐济
Fiji
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海外观众/采购商来自国家

韩国
日本
蒙古

马来西亚
缅甸

柬埔寨
越南
老挝

巴基斯坦
印度

土耳其
哈萨克斯坦
印度尼西亚

菲律宾

Industries of Priority Customers/ Purchasers 

特邀观众/采购商来自行业



参展回报
Exhibition Returns

同期活动
Synchronous Activities ◆    主办方将安排多场论坛、技术交流、产品推介及新闻发

布会，欢迎广大参展商申请举办，主题自定。主办方将积极
协助组织参会人员及听众，全力缔造商机。

◆    为配合展会召开，方便展商与采购商的交流沟通，组委
会将精心编印展会会刊，面向广大砂石生产单位、应用领域
及专业人士发行。欢迎各技术装备供应商积极入编。

The organizers will arrange a number of forums, technical 
exchanges, product introductions and press conferences. The 
exhibitors are welcome to organize sub-forums with 
self-determined theme. The organizers will actively provide 
assistance and organize listeners to create business 
opportunities with full efforts.

In order to cooperate with the exhibition and facilitate the 
communication between exhibitors and buyers, the organizing 
committee will carefully compile and publish the exhibition 
journals for the production of aggregate production units, 
application fields and professionals. All technical equipment 
suppliers are welcome to actively participate in the 
compilation.

市场观察—全面领略市场态势，清晰判断行业发展趋势
Situation Observation-Comprehensively understand the market situation and 
clearly judge the trend of the industry development.

02
03

平台共享—全球共商·共建·共享·共赢的行业经贸交流合作平台
Sharing Platform-Build an international economic cooperation 
platform of "communication, co-construction, sharing, and 
win-win". 

新品发布—发布展示新产品，测试研判市场新动态
New Product Release-Release new products and test & judge new 
market trends.

客户拓展—巩固加强现有合作，开发潜在客户
Customer Cooperation-Consolidate and strengthen existing cooperation, 
develop and meet potential customers

行业交流—同期活动聚焦热点，全产业链的探讨与交流
Industry Communication-Synchronous activities 
focus on hotspots, and the discussion and exchange 
of the whole industry chain.

01
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04
05

06
07

08

品牌宣传—扩大品牌知名度，彰显品牌力量，提升行业影响力
Brand Promotion-Expand brand awareness and strengthen industry influence.

商机开拓—中外专业买家亲临，高质量客户汇聚，创造无限商机
Opportunities Development -Attendance of sino-foreign professional 
buyers will bring unlimited business opportunities.

产品销售—较低的成本投入，获取订单及超高的收益回报
Product Distribution-Low-cost investment with high return.



2019.5.31

 
 

 

展会日期

SHOW TIME 

布展 Move In

2021.5.25-26
展出 Show Duration

2021.5.27-29
撤展 Move Out

2021.5.29

1 2 3 4

认真填写«参展申请及
合约»并加盖公章传真
或邮寄至组委会；

申请得到组委会确认后，七
日内将参展费用（全款或
50%预付款）电汇或交至
组委会；

组委会收到参展费用
后会将出具等额发票
及«参展指南»邮寄给
展商；

展位分配根据：先申
请、先付款、先安排
为原则。

联系我们 Contact Us

时间安排
Show Schedule

展位收费标准
Fee Scale 

 
参展程序
Booking Process

标准展位/单开口

  

标准展位/双开口

展位规格
Specification

国内企业
Domestic

合资企业
Joint Venture

外资企业
Overseas

9m² (3X3) RMB12800

RMB25600

RMB13800  

2

 18m² (3×6)

9m² (3X3)

 

室内光地/展期
RMB1200/m2 RMB 1680/m

 
USD380/m236m2 起租 

18m²（3×6） RMB27600   
 

 

 USD 8000

 USD 4000

 USD 7600

 USD 3800

展位类型
Booth Type

 RMB 39600

 RMB 19800

 RMB 37600

 RMB 18800

基本设施
Basic Facilities

Standard Booth
(With One Opening)

标准展位/单开口
Standard Booth

(With One Opening)

Standard Booth
(With Two Opening)

标准展位/双开口
Standard Booth

(With Two Opening)

中英文楣板、两只射灯、展板、一张咨
询台、一张洽谈桌、四把椅子、一个
5A/220V电源插座、地毯、纸篓、安保
服务、公共责任险

中英文楣板、四只射灯、展板、两张咨
询台、两张洽谈桌、八把椅子、一个
5A/220V电源插座、地毯、纸篓、安保
服务、公共责任险

KT Fascia Board, Display Board, 2 Spot Lights, 1 
Information Desk, 1 Negotiation Table, 4 Chairs, 
1 5A/220V Outlet, Carpet, Waste Basket, Security 
Service, Public Liability Insurance

KT Fascia Board, Display Board, 4 Spot Lights,2 
Information Desks, 2 Negotiation Tables,8 Chairs, 
15A/220V Outlet, Carpet, Waste Basket, Security 
Service, Public Liability Insurance

安保服务，公共责任保险
Security Service, Public Liability InsuranceIndoor  Space
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Return the filled and
 sealed application form Pay 50% or 100% of the

 participation fee

The Organizing 
Committee provides the
 Invoice and the Exhibitor 
Manual

The booth reservation

 principle is "First Apply, 

First Pay, First Reserve"

 

会刊广告 现场广告

RMB20000

RMB15000

RMB10000

210X90mm

88X125mm

RMB8000

RMB8000

RMB5000

RMB20,000元/展期

RMB50,000元/展期

RMB30,000元/展期 

胸牌（挂绳）
Admission Card (Lanyard)

封面 
Cover

封二
Inside Front Cover

封底
Back Cover

封三 
Inside Back Cover

前扉页
Flyleaf

 彩页
Colorful Page 

参观券
Visiting Ticket

提袋
Carrier Bag

Show Directory Advertisement Site Advertisement

北京海闻展览有限公司
地址：北京市石景山区石景山路乙18号万达广场C座 1709 （100040）
Add.: C-1709, Wanda Plaza, Shijingshan District, Beijing, 100040, China

 
座机 Tel:+86-10-6865 9226/9227   官网 Web: www.ciaexpo.com

邮箱 Email:haiwen2002@126.com   传真 Fax:+86-10-8868 0811


